
   PROTOKÓŁ Nr XLIX/49/2022

                 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

          w dniu 28.11.2022r.

Naradę prowadził  z-ca Przewodniczącego Komisji  Budżetu i  Finansów p.  Andrzej 

Pedrycz.  Obecni  byli  członkowie  Komisji  Budżetu  i  Finansów  według  załączonej  listy 

obecności,  Wójt Gminy – T. Lato, Z-ca Wójta – M. Dolezińska – Włodarczyk,  Skarbnik 

Gminy –  R. Szechnicki, Sekretarz Gminy – Z. Zagdański,  Kierownik Referatu Budownictwa 

i  Gospodarki  Przestrzennej  -  D.  Korczyński,  Kierownik  Referatu  Rolnictwa,  Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska – A. Kucmin, Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju 

Gminy  –  A.  Borycka,  Pełnomocnik  Wójta  ds.  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych,  Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Masłów- I Kundera, Dyrektor 

Centrum Medycznego  ZDROWIE,  mieszkaniec 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Zatwierdzenie protokołu Nr XLVIII/48/2022 z poprzedniej Komisji.

5. Projekty uchwały w sprawie:

a. zasad wynagradzania nauczycieli,  ustalania regulaminu określającego wysokość 

stawek  i  szczegółowe  warunki  przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia 

zasadniczego,  szczegółowe warunki  obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za 

godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw  oraz  wysokość  i 

warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli w szkołach  i placówkach prowadzonych przez Gminę Masłów.

b. ustalenia  stawki  za  1  kilometr  przebiegu  pojazdu  na  cele  przewozu  dzieci 

niepełnosprawnych.

c. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok.

d. określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  na  2023  rok  oraz 

udzielenia pomocy de minimis.

e. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2023 rok.



f. wynagradzania  inkasentów  z  tytułu  poboru  podatków:  rolnego,  leśnego  i  od 

nieruchomości.

g. terminu,  częstotliwości  i  trybu uiszczania opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na obszarze Gminy Masłów.

h. uchwalenia  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Masłow  z  Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok.

i. przekazania  do  nieodpłatnego  używania  sieci  kanalizacji  sanitarnej  w  ul. 

Klonowej w miejscowości Domaszowice gm. Masłów.

j. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny działki nr 824/1 

położonej w Masłowie Pierwszym pod poszerzenie ulicy Świerczyńskiej.

k. zmiany uchwały budżetowej Gminy.

l. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 - 2029.

6. Sprawy inne.

7. Zakończenie obrad

Ad.1 Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 

Rady Gminy Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego poz. 

3838) w dniu 28 listopada 2022  roku o godzinie 12:30 w trybie hybrydowym (stacjonarno – 

zdalnym) odbyło się wspólne posiedzenie:

- Komisji Budżetu i Finansów,

- Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa,

- Komisji ds. Inwestycji

Posiedzenie otworzył i  obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  Budżetu i 

Finansów

Ad.2 Stwierdzenie quorum.

W dzisiejszym posiedzeniu  uczestniczy  4  z  6  osobowego  składu  Komisji,  co  jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu.

Ad.3 Przyjęcie porządku obrad.



Nie zgłoszono uwag w tym punkcie

 

GŁOSOWANIE

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 2
Głosowanie imienne:
Za (4)
Tomasz Ksel, Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Zenon, Adam Pedrycz,

Nieobecni (1)

Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz,

Ad.4 Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVIII/48/2022 z poprzedniej Komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, poinformował, że nie wpłynął 

żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole.

GŁOSOWANIE: 

Za-3; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 2
Głosowanie imienne:
Za (3)

Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Zenon, Adam Pedrycz,

Wstrzymujących się (1)

Tomasz Ksel,

Nieobecni (2)

Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz

Komisja zatwierdziła Protokół nr XLVIII/48/2022 z poprzedniego posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów.

Godz. 12:40 Radni P. Zegadło oraz A. Pedrycz dołączają do obrad komisji.

Ad.5a  Projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  wynagradzania  nauczycieli,  ustalania 

regulaminu  określającego  wysokość  stawek  i  szczegółowe  warunki  przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw  oraz 

wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 

pracy nauczycieli w szkołach  i placówkach prowadzonych przez Gminę Masłów.



Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Masłów. 

Poinformowała,  że  podstawową  przesłanką  do  zmiany  regulaminu  jest  ustawowa  zmiana 

dotycząca  wprowadzenia  funkcji   mentora  w  miejsce  opiekuna  stażu  oraz  likwidacji 

stanowiska  nauczyciela  stażysty,  od  1  września  2022  roku.  W  regulaminie  zmienia  się 

również  sformułowanie  „średniego  wynagrodzenia  nauczyciela  stażysty”,  od  którego 

uzależniono wielkość wszystkich dodatków określanych regulaminem, na zapis cyt.: „kwoty 

bazowej  ustalanej  corocznie  dla  nauczycieli  w  ustawie  budżetowej”.  Tak  wprowadzone 

korekty  utrzymują  dotychczasowe  stawki  dodatków  dla  nauczycieli  na  poziomie 

uzgodnionym w 2015 roku. Uzależnienie dodatku od kwoty bazowej gwarantuje coroczne 

waloryzowanie stawek.

GŁOSOWANIE:

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (6)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Piotr  Zegadło, 

Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5b Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na 

cele przewozu dzieci niepełnosprawnych.

Projekt uchwały przedstawiła kierownik Centrum Usług Wspólnych. Poinformowała, 

że wprowadzenie nowej wysokości stawek jest  uzasadnione dostosowaniem do wymogów 

znowelizowanych przepisów ustawy Prawo oświatowe,  które  weszły w życie z  dniem 27 

października2022r. Stawkę za 1 kilometr określa rada gminy  w drodze uchwały, prz czym 

stawka ta nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych na podstawie art. 34a 

ust. 3 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie drogowym.

GŁOSOWANIE:

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (6)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Piotr  Zegadło, 

Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.



W związku z obecnością przedstawicieli Centrum Medycznego Zdrowie przewodniczący 

Komisji zarządził dyskusję na temat zmian w budżecie dotyczącą przekazania dotacji w 

kwocie  50.000,00  zł  dla   Centrum  Medycznego  Zdrowie  na  zakup  rezonansu 

magnetycznego.

Wójt  przywitał  przedstawicieli  Centrum Medycznego i  przypomniał,  że w dniu 14 

października  do  Urzędu  Gminy  Masłów  wpłynęło  pismo  w  którym  Centrum  Medyczne 

zwróciło  się  z  prośbą  o  dofinansowanie  zakupu  rezonansu  magnetycznego,  pełny  koszt 

zakupu takiego urządzenia to ponad 4 000 000,00zł. Wójt przypomniał, że w dyskusji  radni 

uznali, że potrzebują informacji o ewentualnych korzyściach dla pacjentów z Gminy Masłów.

Głos zabrał dyrektor Centrum Medycznego Zdrowie, poinformował, że korzyści dla 

mieszkańców gminy Masłów to  przede  wszystkim priorytetowa realizacja  skierowania na 

badanie rezonansem magnetycznym, gdzie obecny czas oczekiwania na wykonanie takiego 

badania w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia 2 miesiące. Jesteśmy w  stanie Państwu 

zagwarantować, że od momentu dostarczenia skierowania na badanie termin realizacji  nie 

przekroczy 7 dni roboczych. Kolejną korzyścią na czas trwania umowy byłoby wprowadzenie 

stałej bonifikaty 10%  na wszystkie usługi  komercyjne realizowane przez Centrum Medyczne 

Zdrowie.

Radny  Filipowicz  zapytał  czy  termin  badania  rezonansem  dotyczyłby  wszystkich 

mieszkańców czy tylko pacjentów Centrum Medycznego.

Dyrektor  udzielił  odpowiedzi,  że  zaproponowany  termin  dotyczyć  będzie  wszystkich 

mieszkańców gminy Masłów.

Radny  T.  Ksel  zapytał  Wójta  o  pismo  w którym  przedstawione  zostały   przywileje  dla 

mieszkańców gminy Masłów.

Wójt  udzielił  odpowiedzi,  że  w  dniu  28.11.2022r.  wpłynęło  do  Urzędu  takie  pismo  i 

przedstawił je do wglądu radnemu.

Radny zapytał również skąd ta kwota 50.000,00zł ponieważ w pierwszym piśmie, w którym 

Centrum Medyczne zwróciło się wsparcie finansowe nie była wskazana kwota.

Wójt udzielił informacji, że kwota ta wynika z naszych możliwości udzielenia wsparcia.

Radny  T.  Ksel  poprosił  o  potwierdzenie,  że  każdy  mieszkaniec  gminy  Masłow otrzyma 

bonifikatę 10% na usługi komercyjne świadczone przez Centrum Medyczne Zdrowie.

Dyrektor Centrum potwierdził przekazaną wcześniej informację.

Skarbnik dodał, że umowa z Centrum Medyczne Zdrowie obowiązuje do 31.10.2025r.

Radny T. Ksel korzystając z okazji zgłosił również problem pacjentów z rejestracją przez 



telefon.

Radny  R.  Szymczuch  stwierdził,  że  widzi  znaczną  poprawę  funkcjonowania  systemu 

rejestracji pacjentów oraz dostępności lekarzy.

Ad.5c Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2023 rok.

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Poinformował, że średnia cena skupu 

żyta  do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok ogłoszona w Komunikacie  Prezesa 

Głównego Statystycznego z dnia 19 października 2022 r. za okres 11 kwartałów wynosi 74,05 

za 1 dt. W związku z tym, że ogłoszona cena skupu żyta znacznie obciążałaby podatników 

podatku  rolnego,  obniża  się  ogłoszoną  średnią  cenę  skupu  żyta  niezbędną  do  naliczenia 

podatku rolnego  na rok 2023 i proponuje się obniżyć cenę do kwoty 65,00zł za 1 dt.

GŁOSOWANIE:

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (5)
Tomasz Ksel, Andrzej Pedrycz, Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Zenon, Adam Pedrycz,

Wstrzymujących się (1) 

Ryszard Szymczuch,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5d Projekt uchwały określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 

rok oraz udzielenia pomocy de minimis.

Projekt  uchwały  przedstawił  Skarbnik  Gminy  poinformował,  że proponowana 

podwyżka  stawki  podatku  od  nieruchomości  o 8%  ma  na  celu  zrównoważenie  skutków 

inflacji na rok 2023 oraz nieuchronnego z tego tytułu wzrostu wydatków w następnym roku.

Przewodniczący  komisji  udzielił  głosu  mieszkańcowi,  który  powiedział,  że  nie 

zamierza  krytykować  podwyżki  podatku  o  8%  ,  ale  pragnie  zwrócić  uwagę  radnych  na 

problem inwentaryzacji gruntów, a także problem podwyżek podatku dla przedsiębiorców. 

Porównał stawki podatku od nieruchomości w gminie Masłów oraz  w ościennych gminach.

Wójt zabrał głos i powiedział, że decyzja o  podniesieniu stawek podatku od nieruchomości 

nie była łatwa ale ma świadomość wzrostu wydatków.

Radny T. Ksel powiedział, że tak jak zawsze jest przeciwny podnoszeniu podatków, nie jest 



sztuką podnosić tym którzy płacą, trzeba zmierzać do uszczelnienia systemu podatkowego.

 

GŁOSOWANIE: 

Za-3; przeciw- 1; wstrzymujących się- 2; brak głosu – 0; nieobecni – 
Głosowanie imienne:
Za (3)

Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Andrzej Pedrycz

Przeciw (1)

Tomasz Ksel,

Wstrzymujących się (1)

Ryszard Szymczuch, Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5e Projekt  uchwały określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 

transportowych na 2023 rok. 

Projekt  uchwały  przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Poinformował,  że  przedmiotowa 

uchwała ze względu na brak konieczności dostosowania stawek Gminy Masłow do stawek 

minimalnych nie zakłada podwyżki podatku od środków transportowych na 2023 rok.

GŁOSOWANIE:

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (5)
Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Piotr  Zegadło,  Zenon,  Adam  Pedrycz,  Ryszard 

Szymczuch,

Wstrzymujących się (1) 

Tomasz Ksel,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5f Projekt uchwały w sprawie wynagradzania inkasentów z tytułu poboru podatków: 

rolnego, leśnego i od nieruchomości.

Projekt  uchwały  przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Poinformował,  że  przedmiotowa 

uchwała wprowadza jedynie zmiany w zakresie dostosowania do obowiązujących przepisów 

prawa.  Wynagrodzenie  inkasentów  pozostaje  w  niezmienionej  wysokości  w  stosunku  do 

uchylanej uchwały.



Radny T. Ksel zapytał o rozbieżności w  kwestii inkasa.

Skarbnik  odpowiedział,  że  ciężko  mu  się  odnieść  do  sposobu  wyliczenia  stawek 

wynagrodzenia  za  inkaso,  ale  być  może  zależne  było  to  od  ilości  wydawanych  decyzji 

wymiarowych w danym sołectwie.

Wójt dodał, że dziś celem tego projektu uchwały nie jest zmiana stawek prowizji za inkaso,  a 

usunięcie wad prawnych.

Radny T. Ksel potwierdził, że rozumie chęć dostosowania uchwały do przepisów prawa, ale 

nie może głosować za przyjęciem uchwały, której treść budzi jego wątpliwości.

Radny P. Zegadło dodał, że popiera słowa radnego T. Ksela że treść uchwały nie może budzić 

wątpliwości  radnych  dlatego  trzyma  za  słowo  Pana  Wójta,  że  w  najbliższej  przyszłości 

wrócimy do dyskusji na temat stawek wynagrodzenia inkasentów.

GŁOSOWANIE:

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 2; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (4)
Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Piotr  Zegadło,  Zenon,  Adam  Pedrycz, 

Wstrzymujących się (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Szymczuch,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5g Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na obszarze 

Gminy Masłów.

Projekt  uchwały  przedstawił  Skarbnik  Gminy. Poinformował,  że  analogicznie  jak 

uchwała w sprawie wynagradzania inkasentów z tytułu poboru podatków: rolnego, leśnego i 

od nieruchomości, wprowadza jedynie zmiany w zakresie dostosowania do obowiązujących 

przepisów  prawa.  Wynagrodzenie  inkasentów  pozostaje  w  niezmienionej  wysokości  w 

stosunku do uchylanej uchwały.

GŁOSOWANIE:

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (5)



Andrzej Pedrycz, Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Zenon, Adam Pedrycz, Tomasz Ksel, 

Wstrzymujących się (1) 

Ryszard Szymczuch,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5h Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Masłow z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art.3 ust.3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. Poinformowała, że projektowana uchwała ureguluje współpracę 

pomiędzy  Gminą  Masłów  a  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2023 roku, określając cele zakres i formy tej współpracy. 

Program  w  szczególności  sprzyjać  będzie  kontynuowaniu  i  rozwijaniu  partnerskiej 

współpracy  pomiędzy  gminą  a  organizacjami  i  podmiotami  prowadzącymi  działalność 

pożytku publicznego,  dalszemu rozwojowi  tych  organizacji,  stworzy mieszkańcom gminy 

szansę poszerzenia aktywności społecznej a także umożliwi zlecenie realizacji zadań gminy 

na rzecz organizacji pozarządowych i podmiotów określonych w ar.3 st. 3 ustawy. Zlecenie 

zadań  może  odbywać  się  w  dwóch  formach:  wspierania  realizacji  zadania  publicznego 

(dofinansowanie  kosztów  zadania)   oraz  powierzenia  realizacji  zadania  publicznego 

(sfinansowania  całkowitych  kosztów  zadania).  Przedmiotowa  uchwała  oznacza  również 

realizację zasad partnerstwa i jawności w zakresie wykonywania zadań publicznych.

GŁOSOWANIE:

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (6)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Piotr  Zegadło, 

Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5i  Projekt  uchwały  w  sprawie przekazania  do  nieodpłatnego  używania  sieci 

kanalizacji sanitarnej w ul. Klonowej w miejscowości Domaszowice gm. Masłów.

Projekt  uchwały  przedstawił  Kierownik  referatu  Budownictwa  i  Gospodarki 

Przestrzennej.  Poinformował,  że  prywatny  inwestor  z  własnych  środków  wybudował 



urządzenia  i  sieć  kanalizacji  sanitarnej.  Dla  zapewnienia  prawidłowej  eksploatacji  i 

utrzymania  w  należytym  stanie  takich  urządzeń  Gmina  Masłów  wnosi  majątek  objęty 

niniejszą  uchwała  do  Międzygminnego  Związku  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Kielcach. 

Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego majątku. 

GŁOSOWANIE:

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (6)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Piotr  Zegadło, 

Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5j Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze 

darowizny  działki  nr  824/1  położonej  w  Masłowie  Pierwszym pod  poszerzenie  ulicy 

Świerczyńskiej.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik referatu Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony  Środowiska. Poinformowała, że działka nr 824/1 o pow. 0,0161 ha położona w 

Masłowie Pierwszym stanowi współwłasność kilkunastu osób. Współwłaściciele tej działki 

zadeklarowali nieodpłatne jej przekazanie na rzecz gminy Masłów.

Działka nr 824/1 znajduje się w pasie drogowym drogi gminnej nr 344015T ul. Świerczyńska, 

położona jest ona równolegle do osi drogi stanowiąc jej poszerzenie, aktualnie na działce

tej zlokalizowany jest umocniony rów odwadniający drogę gminną. Przejęcie tej działki na 

własność gminy pozwoli na obsługę urządzeń związanych z drogą (w tym przypadku rowu) 

jak  również  w  przyszłości  umożliwi  rozbudowę  drogi  o  dodatkowe  elementy  takie  jak 

chodnik lub umocnione poszerzone pobocze.

Zgodnie z ustaleniami obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa 

Masłów Pierwszy działka nr 824/1 leży na terenie oznaczonym symbolem KD-D1 – tereny 

publicznych gminnych dróg klasy dojazdowej.

Gmina  przejmuje  nieodpłatnie  przedmiotową  nieruchomość  w  drodze  darowizny  na  cele 

związane z realizacją zadań z zakresu gminnych dróg.

GŁOSOWANIE:

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0



Głosowanie imienne:
Za (6)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Piotr  Zegadło, 

Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5k Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy.

Projekt  uchwały przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Szczegółowo omówił  zmiany,  które 

wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w 

ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 

W dyskusji poruszono temat zakupu pneumatycznego namiotu dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Mąchocicach Kapitulnych przy dofinansowaniu z Funduszu Sprawiedliwości 14 

850 zł oraz środkach Gminy w wysokości 6 000 zł.

Radny T. Ksel zapytał również o zwiększenie dotacji dla Centrum Edukacji  i Kultury 

„Szklany Dom”.

Skarbnik wyjaśnił, że są to środki z przenaczeniem na zakup opału.

GŁOSOWANIE:

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 2; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (4)
Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Piotr  Zegadło,  Zenon,  Adam  Pedrycz, 

Wstrzymujących się (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Szymczuch,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.5k Projekt  uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy 

Masłów na lata 2022 - 2029.

Projekt  uchwały  przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Poinformował,  że  zmiany  w 

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  wynikają  ze  zmian  wprowadzonych  do  uchwały 

budżetowej. 

GŁOSOWANIE:

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 2; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:



Za (4)
Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Piotr  Zegadło,  Zenon,  Adam  Pedrycz, 

Wstrzymujących się (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Szymczuch,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad. 6 Sprawy Inne

W dyskusji poruszono na tematy związane z remontem budynku Urzędu Gminy.

Ad. 7 Zakończenie obrad.

Po  wyczerpaniu  tematyki  Zastępca  Przewodniczącego  komisji  podziękował  za  udział  w 

komisji i o godz. 15:46 zamknął obrady.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokółowała:  A. Kmieć

Podpisał:

Przewodniczący

Komisji Budżetu i Finansów

  /-/Zenon Pedrycz

           

           


